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Protokollsanteckning

Ärende 15: När-Återvinningscentraler - svar på motion väckt av Anders

Lönroth, Carina Sundström och Anders Abel (samtliga MP)

I dagsläget tycker jag att svaret är rimligt i och med att SRV arbetar med att få fram liknande
funktioner som vi lyfte i vår motion. Vi i Miljöpartiet kommer bevaka frågan framgent, vi
hoppas på att se resultat snart då behovet är stort och är av stor betydelse.
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